
	
	
	
	
	
Referat	fra	Ajax	København	Bestyrelsesmøde	den	25.	november	2019.	
	
	

1. Godkendelse	af	dagsordenen		
- Godkendt		

	
2. Godkendelse	af	referat		
- Godkendes	på	næste	møde	
	
3. Status	sportsgymnasium		
- Der	skal	afholdes	et	opfølgningsmøde	om	hvem	der	er	tovholder	på	de	forskellige	

opgaver	i	forbindelse	med	de	nye	tiltag.	
- Forslag	om	at	kollegiedelen	lægges	i	den	forening	som	oprettes.	Der	afholdes	møde	

med	Steglich	som	varetager	boligerne	i	Valby.	Stine	(Leonoras	mor)	deltager	i	mødet.	
Hvis	der	er	Bestyrelsesmedlemmer	som	ønsket	at	deltage	er	de	velkommen,	kontakt	
Flemming.			

- Der	arbejdes	på	tøjaftale	i	forhold	til	basket	linjen.			
	
4. Status	på	E-sport		
- Jacob	og	Annette	har	deltaget	i	et	møde	med	DGI.	Annette	gav	referat	fra	mødet.	Jesper	

foreslog	at	vi	tager	kontakt	til	en	ungdomsskole	i	Hedbygade	som	har	E-sport	på	
programmet	–	Jesper	kontakter	dem.	Jan	tager	fat	i	de	drenge	som	hjalp	på	eftersårs	
camp.			

- Der	skal	laves	en	projekt	gruppe	hvor	der	tilkobles	en	Ajax	repræsentant	som	er	
tovholder.	Ansøgninger	til	fonde/tilskud	skal	i	gang	snarest.	Jan	og	Jesper	melder	
tilbage	til	bestyrelsen	om	svar	fra	ovenstående	-	senest	på	mandag.		

	
5. Ekstra	ordinær	generalforsamling		
- Dagsordenen	blev	gennemgået	og	Bestyrelsen	forslår	nogle	ændringer	som	

fremlægges.	Jannik	Hansen	er	dirigent.		
	
6. Status	Dameselskabet		
- Flemming	refererede	om	status.	Der	afholdes	møde	om	den	nye	Bestyrelse	d.d.		
	
7. Status	på	herreselskabet.	
- Carsten	Grønmann	er	af	moderskubben	indsat	i	Herreselskabets	Bestyrelse.		
	
8. Status	strategi	arbejdet		
- Udskydes	til	næste	møde		
	
9. Økonomi.	



- Leif	udleverede	regnskabet	og	kunne	orienterer	om	at	dem	der	er	indmeldt	i	klubben	
fra	sportslørdag	endnu	ikke	er	medtaget	i	regnskabet,	så	der	kommer	en	ekstra	
indtægt	på	kontingenter.		

	
10. Eventuelt	
- Intet	at	berette.		
	
11. Nyt	møde		

	
- Afholdes	den	10.	december	2019	kl.	17.00	–	19.00	

	
		

	
	
	


